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Memòria del Síndicat de Metges de Catalunya, 
llegida pel secretari Dr. Fornells

Srs. Assembleistes ; volguts companys:

En redactar per encàrrec del Coliseli la Me
mòria anual reglamentaria de les tasques del Sin
dicad sigui'm permès que comenci per complir 
amb un deure de delicadésa, inexcusable per a mi, 
i explicar a l’Assemblea el perqué ocupa aquest 
Hoc, tot remerciant a l’ensems ais que m*hi han 
portat.

El mes de setembre proppassat, el meu digne 
antecessor, Dr. Pere Mas i Oliver, presenta amb 
carácter irrevocable la dimissió del càrrec de Se
cretari generai del Sindicat. E l Consel 1, davant 
de la seva inquebrantable resolució, li va accep- 
tar. Coni sigui que els motius que 1' impulsaren a 
adoptar aquesta resolució eren completameli 
aliens al Sindicat i al seu càrrec i, per altra part, 
entren dins el clos per a mi sagrat del particular 
i íntim, jo no vull ni puc dir-ne res més a l’A s
semblea.

El Coliseli havia de proveir interinament la va- 
cant, i fou aleshores que amb una unanimitat i 
efusió que em commogueren, va nomenar-me per 
a aquest Hoc d’honor, fins aviti, en que acaba la 
neva missió, perqué vosaltres, en ùs de la vos
tra sobirania, elegiu el company que m’hagi de 
succeir.

Permeteu-me que públicament manifesti a 
aquests illustres companys del Coliseli el meu 
agraiment més pregón per 1’honor que em feren 
i la confianza que en mi dipositaren i que guar
dare sempre un bell record d’acjuests mesos que 
he compartit amb ells les tasques de direcció del 
Coliseli del Sindicat.

Dels mesos que ocupà la Secretaria el meu an
tecessor, l'estimat amie Dr. Pere Mas i Oliver, 
us en fare un resimi extret de les actes d’aquelles 
sessions i us traslladaré fidelment la impressió 
que es dedueix d’aquelles actes, car si bé em 
manca el coneixement personal directe de l’actua-

ció. del Consell durant aquel 1 s dies, en calivi, la 
nieva intervenció posterior m’ha donat suficients 
dements de judici per a fo’rmar-me una idea 
exacta d’allò esdevingut els primers mesos de 
l'exercici que ara ressenyem,

Com de consuetud, la primera sessió celebra
da pel Consell després de l’Assemblea, s’ocupà 
gairebé integrament de la revisió i reorganitza- 
ció de totes les Comissions, seccions i ponències 
que formen la complexa organització sindical.

De tota manera, en mig dels nombrosos acords 
d’aquella primera reunió, es distingeix clarament 
l’activíssima gestió del Consell i el seu marcat in
terés pels assumptes cabdals que interessen a l’es- 
tament i preocupen al Sindicat, que és l’organis- 
nie cridat a encausar-los.

Simultaneijant-ho amb aquests ' assumptes es- 
sencials (asseguranca maternal, mutualitats, par- 
tits médics, organització sanitària de Catalunya, 
etcétera), el Consell es preocupá durant aquells 
mesos de forma predominant dels darrers detalls 
per a enllestir el Casal del Metge, 011 molt aviat 
s ’ha de traslladar el Sindicat i totes les éntitats 
médiques.

Són uns mesos d’activitat extraordinària que 
culmina el mes d’octubre, que es verifica la instal
lano del Sindicat i totes les seves Institucions al 
nou estatge. Això produi una mica de desorga
nizado natural en aquests casos, agreujada per 
haver-se verificat el trasllat sense estar totalment 
acabades les obres, desorganizado que molt 
aviat va esser venquda amb lesforg i l’entusias- 
me aportat per tot el personal dirigit pel nostre 
Cap d’Oficines Sr. Mas.

En prenci re possessió del meu càrrec a darrers 
d’octubre. el primer treball va esser aportar nos
tre concurs al de tot el Consell per a enllestir de- 
ñnitivament i fins al detall el Casal i resoldre els 
diversos problemes que l ’adaptació al nou estat
ge plante java.


